



remescar

SPIDER VEINS

Description

Spider veins are small dilated blood vessels near the surface of the skin characterized as purple, blue or red lines. They are similar to varicose veins but are much thinner in diameter and not palpable.

Remescar Spider Veins is an innovative medical device designed for the prevention and treatment of superficial discolored, visual and structural imperfections (spider veins) by forming a long lasting breathable occlusive film over and around the affected skin. This thin and discrete barrier has several active properties.

The product will protect the skin from toxic aggressors and inhibit the vascular damage. Thanks to the phospholipid-induced spherical film, it will lead to an excellent integration of the cream into the skin lipid barrier.

In addition, Remescar Spider Veins will protect and provide structural support, so formation of new blood vessels will be prevented, the redness of the vascular lesions decreased and the microcirculation improved.

Thanks to these properties, Remescar Spider Veins will also reinforce and visually improve the skin surface.

Intended use

Remescar Spider Veins is designed for the prevention, management and treatment of skin affected by spider veins. It releases a transparent, thin and protective film which creates a barrier over the affected skin.

Instructions for use

The skin should be clean and dry. At first time use, open the tube and remove the protective cap. Wash your hands. Remescar Spider Veins should be applied gently on the affected skin. Massage the cream in until completely absorbed. Do not rub too hard as this will not increase the effectiveness. Apply Remescar Spider Veins twice a day for 2 to 3 months.

Precautions

- For external use only.
- Avoid contact with mucous membranes or the eyes.
- Keep out of the reach of children.
- In the case of vascular complications or varicose veins, consult a professional before use.
- Not to be used on dermatological conditions that disrupt the integrity of the skin (e.g. open

wounds, third degree burns, acne, eczema).

- Remescar Spider Veins is not sterile and must not be used as a wound dressing.
- Use of the product is inadvisable if you have allergic reactions to one of the ingredients. If skin sensitization/irritation occurs, discontinue use and consult a professional.
- Avoid using a topical cream and Remescar Spider Veins at the same time. It's advised to leave 30 minutes between both.
- It's not advised to apply Remescar Spider Veins over other skin treatments.
- May stain clothes if not completely dry.
- Do not use after the expiry date. Once opened, it's advised to use the product within 6 months.
- It's advisable to store the product below 30°C.
- In general, avoid extreme sun exposure of spider veins.

Ingredients

Aqua, Caprylic/Capric Triglyceride (and) Titanium Dioxide (and) Polyhydroxystearic Acid (and) Aluminium Stearate (and) Alumina, Caprylic/Capric Triglyceride, Zinc Oxide (and) Caprylic/Capric Triglyceride (and) Polyhydroxystearic Acid (and) Isostearic Acid, Glycerin/Aqua/Palmaria palmata extract, Glyceryl Stearate/Behenyl Alcohol/Palmitic Acid/Stearic Acid/Lecithin/Lauryl Alcohol/Myristyl Alcohol/Cetyl Alcohol, Glycerin, Methylpropanediol (and) Caprylyl Glycol (and) Phenylpropanol, Squalane, Silica/Polyurethane-40/CI 61570, Tocopheryl Acetate, Aqua/Chlorella vulgaris extract/Phenoxyethanol, Sodium Ascorbyl Phosphate, PVP, Panthenol, Dimethicone, Aminomethyl propanol, Carbomer, Xanthan gum, Hydroxyethylcellulose, Sodium Hyaluronate, Hydrogenated Phosphatidylcholine, Citric Acid.

Symbols

- = legal manufacturer
- = batch number
- = expiry date
- = read the instructions for use
- = keep away from sunlight
- = store below 30°C



Sylphar NV
Xavier De Cocklaan 42
9831 Deurle
Belgium
www.remescar.com

CE
0197



remescar

SPIDER VEINS

说明

蜘蛛状血管病指的是皮肤表面附近扩张的小型血管，呈现为紫色、蓝色或红色的线。此类病症与静脉曲张类似，但更细一些且无法触摸到。

Remescar Spider Veins 是一种创新型药物，能够在表面变色、视觉效果和结构不完美（蜘蛛状血管病）的皮肤上面和周围形成一层长效的透气包含薄膜，从而起到对于此类受影响皮肤的预防和治疗作用。这种可剥离薄膜屏障具有若干活性属性。

该产品会保护皮肤免受毒性物质侵入，防止出现血管损伤。该产品具有磷脂诱导的球形膜，能让乳膏很好地融入皮肤脂质屏障内。

另外，Remescar Spider Veins 能够保护并提供结构化支撑，因此会防止产生新的血管，减轻血管病变发红，改善微循环。

由于这些属性，Remescar Spider Veins 会明显改善皮肤表面状况和视觉效果。

用途

Remescar Spider Veins 用于蜘蛛状血管病皮肤的预防、管理和治疗。该产品会释放一层透明的硅基薄膜，在受影响皮肤上产生一层屏障。

使用说明

皮肤应该洁净干燥。首次使用时，打开药管，取下保护盖。清洗双手。Remescar Spider Veins 应轻轻涂抹在受影响皮肤上。轻轻按摩乳膏，直到完全吸收。不要使劲摩擦，这样不会增强效果。每天涂抹两次 Remescar Spider Veins，持续 2 到 3 个月。

预防措施

- 仅用于外用。
- 避免接触粘膜或眼睛。
- 远离儿童放置。
- 如果发生血管并发症或静脉曲张，请在使用前咨询专业人士。
- 不能用于皮肤表面不完整的皮肤病状况（如开口型伤口、三度烧伤、痤疮、湿疹）。
- Remescar Spider Veins 非无菌产品，不得用作创伤敷料。
- 如果您对某种成分有过敏反应，则不建议使用该产品。如果发生皮肤过敏/刺痛，请不要继续使用并咨询专业人士。
- 避免将 Remescar Spider Veins 与外用乳膏同时使用。建议两者之间留出 30 分钟时间。

- 不建议在其他皮肤治疗方式上涂抹 Remescar Spider Veins。
- 如果未完全干燥可能会粘在衣物上。
- 不要在过期日期之后使用。一旦打开，建议在 6 个月内用完该产品。
- 建议在低于 30° C 的温度下存放该产品。
- 一般情况下，蜘蛛状血管病要避免阳光暴晒。

成分：

Aqua, Caprylic/Capric Triglyceride (and) Titanium Dioxide (and) Polyhydroxystearic Acid (and) Aluminium Stearate (and) Alumina, Caprylic/Capric Triglyceride, Zinc Oxide (and) Caprylic/Capric Triglyceride (and) Polyhydroxystearic Acid (and) Isostearic Acid, Glycerin/Aqua/Palmaria palmata extract, Glyceryl Stearate/Behenyl Alcohol/Palmitic Acid/Stearic Acid/Lecithin/Lauryl Alcohol/Myristyl Alcohol/Cetyl Alcohol, Glycerin, Methylpropanediol (and) Caprylyl Glycol (and) Phenylpropanol, Squalane, Silica/Polyurethane-40/CI 61570, Tocopheryl Acetate, Aqua/Chlorella vulgaris extract/Phenoxyethanol, Sodium Ascorbyl Phosphate, PVP, Panthenol, Dimethicone, Aminomethyl propanol, Carbomer, Xanthan gum, Hydroxyethylcellulose, Sodium Hyaluronate, Hydrogenated Phosphatidylcholine, Citric Acid.

符号

- ☑ = 合法制造商
- 📦 = 批号
- 📅 = 过期日期
- 📖 = 阅读使用说明
- ☀️ = 避免阳光直射
- 📉^{°C} = 存放温度要低于 30°C。



Sylphar NV
Xavier De Cocklaan 42
9831 Deurle
Belgium
www.remescar.com

CE
0197